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کسب عنوان دستگاه برتر گروه زیربنایی و توسعه زیرساخت در جشنواره شهید رجایی سال ۱۴۰۰
امتیاز- اکبر جهانی: شــرکت توزیع نیروی برق استان اردبیل در 
جشــنواره شهید رجایی سال ۱۴۰۰ و در بین دستگاه های اجرایی 
اســتان، موفق به کسب عنوان »دســتگاه برتر گروه زیربنایی و 
توسعه زیرساخت« شــد. در لوح سپاسی که به این منظور توسط 
سیدحامد عاملی اســتاندار و رییس ستاد جشنواره شهید رجایی و 
داود شایقی رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی و دبیر جشنواره 
شهید رجایی به حســین قدیمی مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 

برق استان اردبیل اهدا شــد این چنین آمده است: تکریم خدمت 
صادقانــه و موثر به مردم و نهادینه ســازی فرهنگ ارتقا و بهبود 
عملکرد از اهداف عالی فرایند ارزیابی و سنجش عملکرد دستگاه 
های اجرایی قلمداد می گردد. بر همین اساس و مطابق نتایج نظام 
ســنجش و ارزیابی عملکرد شــاخص های عمومی و اختصاصی 
»شــرکت توزیع نیروی برق اســتان اردبیل« در ســایه تلاش و 
همت مجموعه کارکنان و مدیران فعال خود در جشــنواره شهید 

رجایی ســال ۱۴۰۰ عنوان »دستگاه برتر گروه زیربنایی و توسعه 
زیرســاخت« را کسب نموده است. بدین وسیله با اهدا لوح یادمان 
از زحمات و مســاعی ارزشــمند صورت گرفته در جهت اعتلای 
عملکرد ســازمانی تشکر و قدردانی می نماییم. امید است با توکل 
به خداوند سبحان در جهت خدمت رسانی مطلوب به مردم شریف 
اســتان و انجام بهتر وظایف و ماموریتهای محوله نظام اداری در 

سال تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین موفق و سربلند باشید.

شهرستان
اخبار کوتاه 

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان بوشهر 
گفت: امسال ۸۴ میلیاردتومان برای اجرای ۹ پروژه 
در حوضه های آبخیزداری این اســتان اختصاص 

یافته است.
عبدالحسین گرشاسبی در گفت وگو با ایرنا افزود: 
یکی از سیاست های مهم و شاخص منابع طبیعی 
اســتان احداث و ترمیم پروژه های آبخیزداری در 
حوضه های آبخیز بوده که در این زمینه گام های 
خوبی برداشته شده است. وی با بیان اینکه وسعت 
حوضه آبخیز استان بوشهر، ۲ میلیون و ۵۵۱ هزار 
هکتار اســت، گفت: از این مجموع هم اینک یک 
میلیــون و ۸۰ هزار هکتــار آن تحت مطالعه قرار 

گرفته است. 
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان بوشهر 
بیان کرد: بر مبنــای مطالعات صورت گرفته، ۴۵ 
درصد از آن در حوضه های مختلف در شهرســتان 
های استان به اجرا در آمده است. وی گفت: براساس 
برنامه ریزی به عمل آمده برای سال جاری تعداد ۹ 
پروژه آبخیزداری در کل استان بوشهر پیش بینی 
شده اســت و امیدواریم با تخصیص اعتبارات ملی 
و استانی و ســایر ردیف های اعتباری، پروژه های 

بیشتری اجرایی شود. 
وی اظهارکــرد: از مجموع ۹ پــروژه آبخیزداری 
اســتان بوشــهر در ســال جاری ، ۲ پروژه برای 
شهرســتان گناوه در دســتور کار قرار گرفت که 

یکی از آنها در حوضــه دره گپ بوده که به اتمام 
رسیده است. گرشاسبی ادامه داد: احداث و تکمیل 
۲ پروژه سد سنگی ملاتی در حوضه رجدون گناوه 
نیز امسال در برنامه قرار گرفت که که یکی از آنها 
نیاز به ترمیم داشت و به اتمام رسید و سد دیگری 

نیز که به صورت نیمه تمام رها شده بود با گرفتن 
پیمانکار و مشــاور در همین هفته فعال خواهد شد 
و تلاش می کنیم تا پایان امسال به اتمام برسد. 

وی گفــت: در زمینــه پروژه هــای حوضه های 
آبخیــزداری، ۸۶۲ نوع ســازه ســنگی و ملاتی 

با اعتبــار ۲۵۲ میلیاردتومان در ســال های قبل 
به اجرا در آمده اســت. ۸۴ میلیــارد تومان برای 
پروژه های آبخیزداری اســتان اختصاص یافت ۵۰ 
درصد بارش های سالانه استان تبدیل به روان آب 

می شود 

مدیــرکل منابع طبیعــی و آبخیزداری اســتان 
بوشهر اظهارداشت: ســالانه ۵۰ درصد از مجموع 
۶ میلیارد متر مکعب بارش ســالانه در این استان 
تبدیل به روان آب می شــود کــه با احداث پروژه 
های آبخیزداری در شــاخه های بالادست حدود 
یک میلیــارد و ۲۵۰ میلیــون مترمکعب آن قابل 
اســتحصال اســت. وی گفت: با احداث سدهای 
آبخیزداری، اگر چهار برابر آبگیری در طول ســال 
اتفاق بیفتد، می توان حدود ۳۵ میلیون مترمکعب 
در حــوزه آبخیــزداری، اســتحصال آب کرد. ۱۹ 
میلیون مترمکعب آب ناشی از بارندگی در سدهای 
آبخیزداری بوشــهر ذخیره شــد گرشاســبی بیان 
کــرد: در بارندگی های اخیر باتوجه به گزارش های 
میدانی و بررســی های به عمل آمده به میزان ۱۹ 
میلیون مترمکعب آب پشــت سدهای آبخیزداری 
در اســتان که بیشتر در شهرســتان های شمالی، 
بخش مرکزی از جمله بوشــهر، دشتستان، دشتی 
و تنگستان ذخیره شــده است. وی گفت: با توجه 
به اینکه ســدهای احداث شده دارای یک دریچه 
خروجی هســتند، در صورت مسدودشــدن میزان 
آبی که از آن خارج خواهد شــد باعث می شــود 
پشــت آن گل و لای انباشته شــود و عمر مفید 
آنهــا کاهش پیدا کند، برای محافظت و مراقبت از 
آنها از کشــاورزان و دامداران استان بوشهر انتظار 

همکاری داریم

بازدید مدیر شرکت آب منطقه ای گلستان 
از تخریب آب بندان های غیر مجاز

مدیر عامل شــرکت آب منطقه ای گلستان از روند تخریب 
آببندان های غیر مجاز مســیر گرگانرود بازدید کرد و در این 
بازدید در خصوص ماشــین آلات مورد نیــاز برای تخریب 
و چگونگــی و نحوه تخریب بــا مدیران و کارشناســان و 

پیمانکاران بحث و تبادل نظر شد.
آببندانهای غیرمجاز در مسیر گرگانرود که بستر رودخانه را 
اشــغال کرده و نیز آب را نیز بصورت غیرمجاز برداشت می 
کنند ، با درخواست شرکت و  طبق مصوبه شورای تامین باید 
تخریب شــود.گفتنی اســت با توجه به اینکه این آببندان ها 
پرورش ماهی انجام می دادند، تصمیم براین شــد تا  انتهای 
آذر که فصل صید به اتمام می رسد کار تخریب آب بندان ها 
آغاز شــود و در حال حاضر با پیگیری آب منطقه ای گلستان 
و حمایت همه نهادهای اســتانی و شهرســتانی استانداری 
گلستان، نیروی انتظامی ، دادگستری و دادستانی، فرمانداری 

و سایر نهادهای مرتبط این اقدام آغاز شده است.

پروژه ها، فعالیت ها و خدمات شهرداری 
اراک دارای پیوست رسانه ای می شوند

دکتر کریمی در جلسه شورای روابط عمومی های شهرداری 
اراک با اشــاره به اینکه مجموعه شهرداری امروزه به عنوان 
نهادی که چشــم و چراغ مردم در بحث خدمتگذاری است، 
گفت: مردم امید دارند که شهرداری مشکلی از مشکلاتشان 
و کاستی های زندگی شان در حوزه شهری را شناسایی و در 

جهت رفع آنها تلاش نماید. 
لذا مجموعــه فعالیت هایــی که توســط مجموعه بزرگ 
شهرداری انجام می شــود باید منعکس شود تا امیدواری و 
رضایت مندی شهروندان از این مجموعه خدمات رسان روز 

به روز بیشتر شود. 
وی در ادامه بــا تاکید بر اینکه با هدایــت صحیح فعالیت 
های مدیریت شهری می توان رضایت مندی بیشتری برای 
شــهروندان رقم زد، افزود: هر اقدام و فعالیتی که در بســتر 
افکارسنجی انجام نشود قطعا با کاستی ها و نارضایتی همراه 
اســت، لذا موضوع افکار سنجی در روابط عمومی بسیار حائز 

آهنیت است. 
شــهردار اراک خاطر نشــان کرد: روابط عمومــی نیازمند 
نیروهای علاقمند به حرفه روابط عمومی، فعال، تلاشــگر، 

دارای ذهن کنجکاو و با بهره هوشی بالا دارد. 
دکتــر کریمی با اعلام این موضوع که پروژه ها، فعالیت ها 
و خدمات شهرداری در سال ۱۴۰۲ دارای پیوست رسانه ای 
می شوند، گفت: راه اندازی استودیو رادیو شهر، تعامل با صدا 
و ســیما، شناسایی رسانه های تاثیر گذار در افکار عمومی در 

برنامه های ارتباطی شهرداری قرار دارد. 
وی تاکید کرد: شــهرداری اراک در این دوره از فعالیت خود 
در تمامی جبهه های کاری اعم از پروژه های عمرانی، حمل 
و  نقل عمومی، نوســازی ماشین آلات عمرانی، گردشگری، 
مالی و درآمدی، شهرسازی و معماری و فرهنگی و اجتماعی 
فعال اســت و ما به دنبال خدمت به مردم هستیم لذا اطلاع 
شــهروندان از آنچه که توســط مجموعه مدیریت شــهری 
صورت می گیرد نقش مهمی در امید آفرینی و کسب رضایت 

حداکثری دارد

       
 مدیر عامل شرکت آب منطقه ای گلستان:

کاهش ۳ درصدی بارش های گلستان 
نسبت به دوره بلند مدت 

مدیر عامل شــرکت آب منطقه ای گلســتان گفت: ازاول 
مهر ۱۴۰۱ لغایت ۳۰ آذر ۱۴۰۱ در اســتان گلستان بر مبنای 
ایستگاههای شرکت آب منطقه ای ، مقدار بارندگی تجمعی 
متوســط در استان ۱۲۶ میلیمتر بوده است که نسبت به آمار 
بلند مدت که ۱۳۰ میلی متر اســت، ۳ درصد کاهش نشــان 
میدهد.مهندس ســید محسن حســینی اظهار کرد:  متوسط 
دمای اندازه گیری شــده ۱۴.۹ درجه سانتیگراد که نسبت به 
آمار بلندمدت که ۱۳.۷ درجه ســانتیگراد اســت ، ۱.۲ درجه  
افزایش را نشــان می دهد.وی افزود: روانــاب اندازه گیری 
شده در ایستگاههای شاخص رودخانه های استان، بین ۱۰۰ 
درصد کاهش تا ۵۲ درصد افزایش را نسبت به آمار دوره بلند 
مدت نشان میدهد.مهندس حسینی گفت : ذخیره آبخوانهای 
اســتان حدود ۳۰۳ میلیون متر مکعب )حــدود ۲۴درصد  ( 
کاهش را نســبت به آمــار دوره بلند مدت نشــان میدهد. 
آبخوانهای کم عمق حــدود ۲۲۹ میلیون مترمکعب کاهش 
و آبخوانهای عمیق حــدود ۷۴ میلیون متر مکعب کاهش را 

نشان می دهد

تاکید بر تخصیص اعتبارات طرح های 
مهم منابع آب در گلستان

مدیر عامل شــرکت آب منطقه ای گلستان در دیدار با مدیر 
کل برنامه ریــزی تلفیقی وزارت نیــرو در خصوص آخرین 
وضعیت عملیــات اجرایی طرح های عمرانی شــرکت آب 
منطقه ای گفتگو کرد و در این جلسه بر تخصیص اعتبارات 

طرح های مهم منابع آبی تاکید شد.
مهندس ســید محسن حســینی در این دیدار در خصوص 
آخریــن وضعیت ســد نرمــاب ، اعتبارات مــورد نیاز برای 
ســال جاری بحث و گفتگو کرد و پیشــنهادهای لازم ارائه 
شــد.مهندس حســینی همچنین تخصیص اعتبارات بیشتر 
برای ســد نرماب، زهکشی اراضی اولویت دار و سد میرداماد 

را با توجه به اهمیت این طرح ها خواستار شد. 
مدیــر کل برنامه ریزی تلفیقی وزارت نیرو نیز در این دیدار 
ضمن تشکر از تلاش های شرکت آب منطقه ای در راستای 
پیگیری اعتبــارات طرح ها توضیحات و راهکارهایی را ارایه 

کرد.
دکتر یزدان رضایی در خصوص سد نرماب گفت: پیرو سفر 
معاون وزیــر نیرو در امور مجلس بــزودی تخصیص هایی 
برای ســد نرماب انجــام می شــود و در ادامه در خصوص 
افزایش اعتبارات ســد میرداماد و زهکشی اراضی اولویت دار 
توضیحاتی ارائه کرد تا با همکاری متقابل موضوع پیش برده 

شود

مدیرکل منابع طبیعی استان بوشهر:

۸۴ میلیارد تومان برای پروژه های آبخیزداری استان اختصاص یافت

سرپرست شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون از اجرای آسفالت ۲ مدرسه )دبیرستان 
محدثه و دبستان میثاق( روستای رمیص از بخش مشراگه شهرستان رامشیر در راستای 

عمل به مسئولیت های اجتماعی سازمان خبر داد.
مهندس قباد ناصری وجود فضای آموزشــی پاکیزه، امن و کارآمد برای فعالیت جامعه 
دانــش آموزی را امری ضروری در افزایش انگیزه تحصیل و کســب مدارج علمی بالا 
توسط کودکان و نوجوانان به ویژه روستائیان دانست و گفت: این بخشی از رسالت ما در 
محرومیت زدایی اســت و چه چیزی مهمتر از فعالیت های عمرانی در حوزه ی آموزش 
و پرورش فرزندان میهن عزیزمان؟ همجواران تاسیســات عملیاتی شایسته بهترین ها 

هستند و در تلاشیم تا این مهم را محقق سازیم.
وی افزود: در این پروژه بیش از ۱۲۰۰ متر مربع آســفالت شامل قیر پاشی، لکه گیری 
محوطه و اجرای روکش با هزینه ای بیش از ۲ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال توسط امور 

مهندسی و ساختمان شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون به انجام رسید.
مهندس ناصری در پایان اظهار داشــت: ارائه خدمات عمرانی، آموزشی و بهداشتی  به 
مدارس روســتایی یک سرمایه گذاری بزرگ و سودآور بر آینده سازان کشور است، حال 
اینکه خوشحالی ۳۱۳ دانش آموز این دو مدرسه و شعف برخورداری از یک فضای ایده 
آل، انگیزه کارکنان شــرکت بهره برداری نفت و گاز مارون را جهت تداوم این خدمت 

رسانی دوچندان می کند.

شهردار کرج با اشاره به شرایط اقتصادی کنونی و ضرورت بهره گیری 
از توان بخش خصوصی در پیشبرد اهداف مجموعه مدیریت شهری، 
گفت: این دســتگاه خدمت رسان از ســرمایه گذاران در بخش های 
گردشگری، مترو و مسکن استقبال می کند. مهرداد کیانی در نشستی 
که با شــرکت چینی C. R. E. C که به میزبانی و دعوت مدیرکل 
امور مالیاتی در البرز و حضور نماینده اداره کل آبفای استان البرز، رئیس 
ســازمان حمل و نقل ریلی و دیگر مسولان و کارشناسان مربوطه در 
محل شهرداری کرج برگزار شد، از اهمیت سرمایه گذاری و مشارکت 
ســرمایه گذاران خارجی و بهره گیری از توان آن ها در جهت پیشبرد 
اهداف مدیریت شهری که ارایه خدمات مطلوب و بهینه در رأس آن 
قرار دارد، ســخن گفت و افزود: با توجه به وظایف مجموعه مدیریت 
شــهری در امر خدمت رسانی، این دســتگاه در تلاش است تا در هر 
شرایطی، امکانات لازم را جهت تسهیل در رفاه حال شهروندان فراهم 
کند. وی افزود: این در حالی است که شرایط اقتصادی کنونی نامناسب 
بوده و ارایه راهکارهایی جهت تحقق اهداف در این شرایط از ضروریات 
به شمار می رود.این مســئول با اشاره به اینکه ایجاد زیرساخت های 
لازم جهت بهره برداری از مترو یکی از نیازهای اصلی شــهر کرج و 
اولویت اول شهرداری این کلانشــهر است، اظهار داشت: مجموعه 
مدیریت شهری، با روی باز و فراغ بال از سرمایه گذاران در این زمینه 
استقبال می کند. شهردار کرج ضمن ابراز خرسندی از هم افزایی که 
در حال حاضر میان مدیران استانی و شهری )دستگاه نظارتی و قضا، 

استانداری و مدیریت شهری( وجود دارد، عنوان کرد: این مهم، فرصتی 
را فراهم کرده تا فضا را برای ســرمایه گذاران داخلی و خارجی فراهم 
کنیم و ما نیز از این فرصت جهت ساخت شهری بهتر برای شهروندان 
استفاده می کنیم.کیانی با تأکید بر اینکه شهرداری کرج جهت تضمین 
سرمایه گذاری شرکت چینی تلاش خود را می کند، گفت: امید دارم این 
نشست منجر به توافقات خوبی در زمینه توسعه شهر شود.وی در ادامه 
به وجود بافت های فرسوده در کلان شهر کرج اشاره و بیان کرد: جهت 
ارتقای سطح ایمنی شهر و شهروندان، علاقمندیم نوسازی بافت های 
فرســوده را نیز با مشارکت بخش خصوصی به سرانجام برسانیم و از 

حضور سرمایه گذاران در این خصوص نیز استقبال می کنیم.

مدیر توســعه نواحی صنعتی ســازمان منطقه آزاد اروند از اجرای ۳۶۰ 
میلیارد پروژه برای ایجاد زیرســاخت در سایت صنعتی منطقه آزاد اروند 

در پایان سال جاری خبر داد.
»محمد ناظمی« بیان کرد: بخشــی از اراضی ســایت صنعتی منطقه 
آزاد اروند متعلق به شــرکت شهرک های صنعتی خوزستان است که در 
آبادان ۵۵۰ هکتار و در خرمشــهر ۱۱۰۰ هکتار را شامل می شود و طبق 
تفاهم نامه ای که با شرکت شهرک های صنعتی خوزستان صورت گرفته، 
مدیریت این شهرک ها به ســازمان منطقه آزاد اروند واگذار شده است 
که در بحث های زیرســاختی، عمرانــی و حمایتی از کارخانه ها، تعامل 
خوبــی میان این دو نهاد در حال اجراســت.وی با بیــان اینکه در حال 
حاضــر بیش از ۱۰۰ میلیارد تومان پروژه زیرســاختی به صورت جاری 
در حال اجراســت، گفت: بالغ بر ۲۶۰ میلیــارد تومان دیگر نیز تا پایان 
ســال جاری، توسط ســازمان منطقه آزاد اروند به مجموع این اقدامات 
افزوده خواهد شــد تا بر اساس آن، زیرساخت های سایت صنعتی توسعه 
و نوسازی شود. مدیر توســعه نواحی صنعتی سازمان منطقه آزاد اروند، 
تصریح کرد: بر اســاس دستورالعمل هایی که )سازمان صنایع کوچک و 
شهرکهای صنعتی ایران(ابلاغ کرده، یک سری خدمات از سوی سازمان 
منطقه آزاد اروند و شــرکت شهرک های صنعتی خوزستان به واحدهای 
تولیدی مستقر در این سایت ارائه می شود، اما سازمان منطقه آزاد اروند 
تنها بــه دریافت عوارض پذیره مجوز بهره بــرداری مبادرت می ورزد و 
عوارض دیگری را دریافت نمی کند.ناظمی با اشــاره به اینکه بر اساس 

تفاهم نامه ای که با شــرکت شهرک های صنعتی خوزستان منعقد شده، 
موضوع تهاتر اراضی زمین های ســایت صنعتی در جال اجراست که اگر 
این موضوع حل شود، بســیاری از مشکلات پیش روی، مرتفع خواهد 
شــد، افزود: زیرســاخت ها نیاز به نگهداری و توســعه دارند، بر اساس 
سیاســت های دو ارگان متولی، برای شــرکت هایی که زمین خریداری 
کرده باشــند و در حال احداث باشــند، تا درب کارخانه زیرساخت ایجاد 
می کنیم. به عنوان مثال در ســال های اخیر، شبکه آبرسانی و گازرسانی 
شــهرک صنعتی آبادان بروزرسانی شده و هر جا نیاز به توسعه باشد، یا 
سازمان منطقه آزاد اروند یا شرکت شهرک ها، مکلف به اجرای آن است 

و این کار قطعاً انجام خواهد شد.

امتیاز – شهریار- علی کیوانی: در راستای سیاست های خدمات رسانی شهرداری 
شــهریار، برای بهبود وضعیت آســفالت معابر و بلوار ها در تمام نقاط سطح شهر مسیر 

روستای دینارآباد تا میدان نماز شهریار آسفالت گردید.
مصطفی عموزاده معاون فنی و عمرانی شهرداری شهریار گفت: طرح نهضت آسفالت 
شهرداری شــهریار از جمله پروژه های بسیار فشــرده و مهم معاونت عمرانی در سال 
جــاری بوده و این حوزه تمام تــلاش خود را در جهت انجام پروژه در کوتاه ترین زمان 

برای رفاه حال مردم بکار گرفته است.
مصطفی عموزاده افزود: میدان ورودی شــهریار) نماز ( تا روســتای دینارآباد از جمله 
مســیرهایی اســت که به دلیل خطر های ترافیکی که در این جاده شــهروندان با آن 
روبرو بودند عملیات بهســازی و رفع مشکلات آن در دستور کار شهرداری قرار گرفت 
و خوشــبختانه به محض رفع معارض و اجرای رفوژ میانی آن شاهد آسفالت این مسیر 
هســتیم. معاون فنی و عمرانی شهرداری شــهریار تصریح کرد : با توجه به حجم تردد 
بالای این مســیر که متصل کننده روستاهای اسکمان، دینارآباد، دهشاد بالا و پایین و 
شهرهای همچون نسیم شــهر ، نصیرآباد، گلستان و غیره است عملیات اجرایی آن در 
کوتاه ترین زمان ممکن در حال انجام می باشــد که امیدواریم باعث رضایتمندی مردم 
گردد. وی یادآور شد : علی رغم محدودیتهای آب و هوایی پروژه بهسازی معابر همچنان 

در سطح شهر در حال اجرا می باشد.

نیروگاه های حرارتی برای تولید انرژی برق، نیاز مبرمی به انرژی گاز دارند.بهمن داراب 
زاده مدیر عامل شــرکت برق منطقه ای گیلان با اعلام مطلب فوق، گفت: بسیاری از 
نیروگاه های حرارتی کشــور، گاز ســوز بوده و برای تولید برق بــه گاز نیاز دارند و در 
صورتی که در تامین ســوخت گاز نیروگاه مشــکلی پیش آید، بطور حتم در تامین برق 

هم مشکل خواهیم داشت.  
وی افزود: در فصل ســرما که با مصرف بالای انرژی گاز توســط مشــترکان خانگی 
مواجه می شــویم، به علت ارتباط تنگاتنگی که بین این دو انرژی وجود دارد، در تامین 
گاز نیروگاه ها و صنایع خلل وارد می شــود و می تواند چالش هایی را در تامین برق به 
وجود آورد.مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان گفت: با مصرف بهینه توامَان گاز و 
برق می توان این مشکل را حل کرد تا انرژی های برق و گاز به اندازه کافی در اختیار 
همه مشــترکان قرار گیرد.وی افزود: با تنظیم دمای خانه بین ۱۸ تا ۲۱ درجه سانتیگراد 
و با خاموش کردن حتی یک لامپ اضافی و با راهکارهای ســاده  دیگری چون لباس 
مناسب پوشــیدن، درزگیری و استفاده از پرده های ضخیم می توان از هدررفت انرژی 
جلوگیری کرد و به صنعت های برق و گاز کمک نمود.داراب زاده گفت: در صورتی که 
مردم عزیز استفاده بهینه از انرژی گاز را رعایت نکنند، نیروگاه ها به استفاده از سوخت 
دوم خــود، یعنی گازوئیل برای تولید انرژی برق اقدام خواهند کرد که این امر می تواند 

به آلودگی بالای محیط زیست منجر شود.

اجرای آسفالت مدارس روستایی 
حومه رامشیر توسط نفت و گاز مارون

استقبال شهرداری کرج از سرمایه گذاران 
در بخش های گردشگری، مترو و مسکن

تخصیص اعتبار ۳۶۰ میلیاردی برای 
توسعه زیرساخت های سایت صنعتی 

عملیات آسفالت جاده دینارآباد 
شهریار به اجرا درآمد

 تولید برق، به شدت 
به گاز وابسته است

در راستای عمل به مسئولیت های اجتماعی انجام شد

مدیر توسعه نواحی صنعتی سازمان منطقه آزاد اروند خبر داد:کیانی مطرح کرد: 

مدیر عامل برق منطقه ای گیلان:معاون فنی و عمرانی شهرداری شهریار:


